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Protokół Nr 36 

z posiedzenia Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej  

z dnia 27 sierpnia 2013 r. 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli radni- członkowie Komisji obecni zgodnie 

z załączoną listą obecności, Wójt Gminy Pabianice H. Gajda, Skarbnik Gminy M. Nowicka. 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Samorządowo-Społecznej 

i Organizacyjnej M. Muszczak, otworzył posiedzenie powitał przybyłych i przedstawił 

porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się z materiałami na najbliższą sesję Rady Gminy.  

2. Sprawy różne. 

3. Wyjazd do szkół na terenie gminy w celu dokonania przeglądu szkół po kątem 

przygotowania do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2013/2014.  

 

Ad. pkt. 1 

Wójt Gminy przedstawiał kolejno projekty uchwał przygotowane na najbliższą sesję Rady 

Gminy.  

Wójt przedstawił projekty uchwał od nr roboczego XL/A/2013 do XL/K/2013, co stanowi 

zał. od nr 2 do 12 do protokołu. 

Skarbnik gminy udzieliła dodatkowych informacji, co do wyżej wymienionych projektów. 

Radny K. Gąsiorek pytał, czy nie byłoby lepszym działaniem, aby środki uzyskane jako 

odszkodowania za grunty i drogi w związku z budową drogi S-14 przeznaczyć 

bezpośrednio na naprawę zniszczonych dróg gminnych. 

Wójt odpowiedział, że po zakończeniu inwestycji drogi gminne będą naprawiane przez 

wykonawcę drogi – S-14, tak jak było to czynione w przypadku kiedy była budowana 

droga S-8 przebiegająca po północnej stronie naszej gminy.  

Dalszych uwag do projektów uchwał nie było. 

 

Ad. pkt.2 

W sprawach różnych Wójt poprosił, aby Komisje wypowiedziały się w kwestii budynku 

starej szkoły w Rydzynach. 

Wykonana ekspertyza została przekazana do Komisji Rady w miesiącu maju br.  
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Radna Z. Kasperska zaproponowała, aby Komisja Samorządowo-Społeczna wyjechała na 

miejsce i obejrzała ten budynek.  

Komisja postanowiła, że po zapoznaniu się z dokumentem zawierającym ekspertyzę tego 

budynku wyjedzie w teren aby obejrzeć ten budynek. 

Radna A. Marciniak zapytała Wójta, czy było rozpatrywane pismo rady sołeckiej wsi 

Piątkowisko w sprawie wykonania przekopu pod ul Cynkową . 

Radna C. Rychłowska ponowiła sprawę dot. utwardzenia wyjazdu z drogi powiatowej do  

Szynkielewa II.  

Radna J. Szafran zwróciła się również ponownie ze sprawą dot. rozważenia oświetlenia w 

Hermanowie na ulicy bez wylotu miedzy posesjami od. nr 15-19.  

Radna D. Szczesik prosiła Wójta o apel do Starostwa Powiatowego w sprawie naprawy 

drogi powiatowej na odcinku od Kudrowic do Żytowic. Droga pozostaje w ruinie. 

Wójt odpowiadając na powyższe poinformował, że sprawy te podejmie do działania po 

uprzednim ich rozważeniu, a także w czasie możliwym do ich realizacji i zgodnie 

z kompetencjami.   

Więcej spraw nie zgłoszono.  

 

Ad. pkt. 3 

Komisja wyjechała do szkół na terenie gminy w celu dokonania oceny przygotowania 

placówek do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2013/2014. 

Protokoły zawierające dane na temat przygotowania placówek do nowego roku 

szkolnego stanowią odrębne załączniki od nr 20 do nr 24 sporządzone dla każdej ze szkół 

odrębnie. 

Posiedzeniu przewodniczył: 

 Przewodniczący Komisji  

Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej  

Marek Muszczak 

 

Protokołowała: Urszula Czerwonka 


